
PROTOKÓŁ nr 4 z dnia 07.03.2022 r 

Z POSIEDZENIA RADY RODZICÓW 

Szkoły Podstawowej nr 20 w Gdyni  

w roku szkolnym 2021/2022  

 

W dniu 07 marca 2022 o godzinie 18:00 odbyło się spotkanie Rady Rodziców SP nr 20 im. 2 

Morskiego Pułku Strzelców w Gdyni. 

W spotkaniu wzięło udział 22 przedstawicieli klas na 28. oddziały szkolne (nie obecni 

przedstawiciele następujących klas: 2C, 3B, 5A, 7A, 7D, 7E. Obradom przewodniczyła przewodnicząca 

RR Pani Aleksandra Korbeń oraz pozostali członkowie Prezydium w składzie: 

Karolina Urbańska – wiceprzewodnicząca RR SP 20 w Gdyni 

Kinga Kochańczyk -skarbnik RR SP 20 w Gdyni 

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele szkoły w osobach 

Dyrektor SP 20 Pani Marta Szymańska,   

Wicedyrektor Pani Iwona Nitychoruk i Iwona Jaszińska Kondrat 

Zebranie odbyło się zgodnie z poniższym harmonogramem: 

1. Przywitanie 

2. Powitanie gości 

3. Wybór protokolanta  

Protokolant Pani Kinga Kochańczyk 

4. Informacja o wpłatach RR na dzień 07.03.2022r.  

Stan na dziś: 40 029,38 zł 

5. Podjęcie uchwały nr 3/2022 w sprawie planu finansowego 2021/2022 

Głosowanie: 20 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos się wstrzymał.  

Plan finansowy stanowi załącznik nr 1 

 

6. Omówienie sytuacji związanej z powrotem naszej uczennicy – jaki ma status -Pani Dyrektor. 

Zebrana kwota jest zdeponowana na koncie RR do momentu przekazania. 

Została wyjaśniona kwestia dlaczego w pierwszej wersji maila został podany numer subkonta 

RR zamiast konta głównego.  

7. Powołanie komisji rewizyjnej- Do komisji rewizyjnej w składzie Agata Lewandowska (kl IB), 

Łucja Bieleninik (kl. IIA), do komisji dołączyła Edyta Wiśniewska (VIIID). 

Głosowanie: 21 głosów za, 1 się wstrzymał.  

Podjęto uchwałę nr 4/2022  

8. Wolne wnioski 

Na prośbę Pani Dyrektor jednogłośnie został zaakceptowany zakup odtwarzaczy CD z 

gniazdem USB w ilości 15 szt. na potrzeby egzaminu ósmoklasisty i tablicy multimedialnej do 

nowego skrzydła. 

Z uwagi na niskie wpłaty na RR w I semestrze, został obniżony próg procentowy wymagany do 

uzyskania 20% zwrotu nakładów dla klasy. Obecnie próg wynosić będzie 80%  

Ze względu na przyjęcie nowych uczniów z Ukrainy dyrekcja prosi o zgłaszanie do Pań Pedagog 

lub Psycholog chęci sfinansowania obiadów dla ww. 

Podjęto temat organizacji balu pożegnalnego dla klas VIII. Pani Dyrektor poinformowała, że 

decyzję w sprawie balu pozostawia zainteresowanym. 



 

9. Zakończenie obrad oraz wyznaczenie terminu kolejnego zebrania.  

 

Termin kolejnego spotkania: 09 05 2022 r godzina 18.00 

 

 

……………………………..                      ………………………………….                        …………………………………….. 

Vice przewodnicząca RR                      Skarbnik RR                               Przewodnicząca Rady Rodziców 

    Karolina Urbańska                          Kinga Kochańczyk                                   Aleksandra Korbeń 


